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Ärende 16: Redovisning av väckta och obesvarade motioner 

och medborgarförslag i kommunfullmäktige per den 31 mars 

2021 

 

Vänsterpartiet menar att det är viktigt att motioner och medborgarförslag 
handläggs i rimlig tid. Vi anser att ärendehanteringen under de senaste 
åren blivit bättre men att det fortfarande finns en hel del att önska. Även 
om motioner nu inte kan ligga obesvarade i 5 år, som tidigare, är takten för 
låg. Vi menar att motioner bör hanteras inom rimlig tid för att kunna hållas 
någorlunda aktuella från att de läggs fram till att de behandlas. Detta 
eftersom motionerna är det viktigaste instrumentet för oppositionspartierna 
att föra fram sin politik.   
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